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Protokół Nr 29/2019 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Sportu 

z dnia 25 czerwca 2020 r. 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Ebekozien Aneta – przewodnicząca komisji 

2. Wojciechowska Agnieszka – zastępca przewodniczącej komisji 

3. Frontczak Renata – członek komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Gustaw Marzena – Sekretarz Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Kuberska Anna - Skarbnik Gminy Dąbrowa Biskupia 

4. Pomianowski Grzegorz – Dyrektor Samorządowej Administracji Placówek Oświatowych 

5. Kryszak Magdalena – kierownik Referatu budownictwa, gospodarki przestrzennej, 

komunalnej, rolnictwa i ochrony środowiska 

6. Roszak Joanna – starszy inspektor ds. ochrony środowiska 

7. Gadaliński Piotr – inspektor ds. gospodarki nieruchomościami, rolnictwa i ochrony przyrody 

8. Borkowska Patrycja – pełnomocnik ds. profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych 

oraz przeciwdziałania narkomanii 

9. Czaplewska Karolina – młodszy referent ds. obsługi Rady Gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Omówienie materiałów na XVI sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

3. Wolne wnioski  

4. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodnicząca Komisji, radna Aneta Ebekozien o godzinie 9:00 otworzyła 

posiedzenie Komisji, a następnie powitała członków komisji, Wójta Gminy oraz przybyłych 

pracowników Urzędu Gminy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 

Ad. 2. Omówienie materiałów na XVI sesję Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Pani Marzena Gustaw – przedstawiła Raport o stanie gminy. 

Dyskusja: 
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Wójt gminy – Chciałbym zauważyć, że raport został sporządzony przez pracowników urzędu gminy. 

Nie korzystaliśmy z pomocy firmy zewnętrznej i własnymi siłami sporządziliśmy ten raport.  

Radna Aneta Ebekozien – Chciałabym zwrócić uwagę na pewne błędy stylistyczne, które pojawiają sie 

w przedstawionym raporcie. 

Na str. 3 wskazano z jakimi gminami graniczy nasza gmina co nie jest widoczne na załączonej mapie. 

Na str. 18 wskazano, że mamy obelisk a nie pomnik. Teraz funkcjonuje nazwa pomnik i prosiłabym aby 

taka nazwa funkcjonowała. 

Radna Aneta Ebekozien przedstawiła błędy stylistyczne i wyrażenia językowe jakie zauważyła w 

raporcie. Wskazała również na obszerność informacji opisujących działalność GOKSiR-u co uważa za 

zbędne. 

Pani Marzena Gustaw poinformowała radnych, że wszystkie wskazane błędy zostaną poprawione i 

raport będzie wysłany do radnych po wprowadzonych poprawkach. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Dąbrowa 

Biskupia za 2019 rok oraz informację o stanie mienia komunalnego Gminy Dąbrowa Biskupia następnie 

odczytała pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej o złożonym sprawozdaniu.  

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały.   

Przewodnicząca powitała przybyłych gości – Pana Janusza Stopińskiego i Pana Andrzeja Wojda.  

Radna Renata Gawrysiak odczytała złożoną przez siebie interpelację dotyczącą uporządkowania 

rowów i wykoszenia pasa drogowego przy drodze wojewódzkiej oraz prowadzeniu prac porządkowych 

wzdłuż chodnika w Dąbrowie Biskupiej. Przedstawiła odpowiedź jaką uzyskała, że prace porządkowe 

będą wykonane po wyłonieniu firmy w ramach ogłoszonego przetargu.  

Radna Renata Gawrysiak – Czy nie było możliwe wyłonienie wykonawcy we wcześniejszym terminie?  

Pan Janusz Stopiński – Jeśli chodzi o przetargi to obowiązują nas terminy. Jesteśmy jednym z 6 

rejonów w naszym województwie i jako pierwsi rozpoczęliśmy działania porządkowe. Co roku mamy 

sprawdzonego wykonawcę, ale jest to uzależnione od czasu obowiązywania podpisanej umowy.  

Radna Wiesława Posadzy – Procedury przetargowe są nam znane, ale niedopuszczalne jest to, aby tak 

wyglądały pobocza i pasy drogowe. Po wykonaniu tej drogi częstotliwość wykaszania poboczy była 

dużo większa. 

Pan Janusz Stopiński – Mamy świadomość, że priorytetem dla każdego z nas jest droga bezpieczna, 

bez dziur i z właściwym oznakowaniem. Kolejną kwestią w ostatnim czasie były słabo oznakowane 

dziury, na których miały miejsca działania naprawcze.  

Pan Mariusz Stopiński – Sygnalizacja świetlna jest ustawiana w trakcie robót długoterminowych. Jeśli 

chodzi o częstotliwość koszenia to ich liczba jest określona w umowie i wykonawca jest zobowiązany 

do wykonania określonej liczby koszeń.  

Radny Marek Świerkowski – Chodzi nam głównie o bezpieczeństwo, a zarośnięte pasy drogowe przy 

wyjazdach z dróg podporządkowanych są zarośnięte i nie jest to kwestia estetyki a w większości 

kwestia bezpieczeństwa. Kolejną kwestią jest temat kolektora na wysokości byłego posterunku. Do 

dnia dzisiejszego nie było żadnej interwencji.  
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Pan Andrzej Wojda – Należy przeanalizować możliwość rozwiązania tej sytuacji, ale kwestia 

wyjaśnienia i przekazania przez Państwa dokumentacji związanej z udostępnieniem urządzenia obcego 

w drodze. Kolektor jest to urządzenie obce i w tej kwestii są pewne niedociągnięcia. 

Pani Magdalena Kryszak – Jeśli chodzi o dokumentację to należy wyjaśnić i określić czy inwestorem 

była gmina czy ZDW.  

Pan Janusz Stopiński –Jeśli nie posiadacie Państwo pełnej dokumentacji to trudno będzie określić 

kwestię obowiązku interwencji w tej sprawie. Jeżeli jest to urządzenie odwadniające mieszkańców to 

powinny być ustalone kto jest odpowiedzialny za wykonane czynności. 

Radny Marek Świerkowski – Musimy wziąć pod uwagę, że kanalizacja była wykonana kilkadziesiąt lat 

temu i na chwilę obecną kolektor znajduje się w pasie drogowym drogi wojewódzkiej. Nie powinno 

być problemem wstawienie i dokonanie drożności tego przepustu. 

Pan Janusz Stopiński – Przy przebudowie drogi nie była poruszana infrastruktura związana 

z odwodnieniem i przepustami. Jeśli chodzi o zjazdy na posesje to wykonuje się je na podstawie map w 

starostwie. Kwestie ustalenia zjazdu należy złożyć wniosek i ponieść odpowiednie koszty. Jeśli ktoś 

chce uzyskać pozwolenie o wznowienie starego wjazdu powinien wystąpić o remont istniejącego 

wjazdu. Po złożeniu wniosku następuje jego weryfikacja w terenie w celu określenia możliwości 

utworzenia takiego wjazdu.  

Radna Renata Gawrysiak – Kilkukrotnie poruszałam już sprawę łuku w Nowym Dworze, który jest 

niebezpieczny i w tym miejscu również nie ma odpowiedniego wyznaczenia wjazdu. 

Pan Andrzej Wojda – Reforma administracyjna spowodowała inwentaryzacji wjazdów. Jeśli jest 

dokonywana przebudowa drogi lub jej remont to kwestia utworzenia wjazdu należy do użytkownika 

terenu przyległego. Jeśli jest działka, a nie ma wytyczenie tego wjazdu poprzez zgłoszenie i projekt 

wykonawczy. Koszt wytyczenia zjazdu na pole wynosi 82,00 zł, a koszt wykonalności jest uzależniony 

od zużytego materiału.  

Radny Marek Świerkowski – Czy z Państwa strony jest możliwość uszczelnienia tego kolektora?  

Pan Piotr Gadaliński – Jeśli chodzi o urządzenia obce w pasach drogowych to powodują one zapadliska 

np. na odcinku przy stacji benzynowej oraz w Ośniszczewku przy szkole. Jeśli chodzi o kolektory to na 

terenie naszej gminy w pasie drogowym znajdują się 3 kolektory- przy szkole i aptece, przy byłym 

posterunku policji do wysokości weterynarii i od poczty w kierunku banku. Do tych kolektorów została 

wprowadzona kanalizacja deszczowa z osiedla. W latach 80-tych był realizowany wodociąg i ta 

inwestycja realizowana była przez podmiot, któremu gmina wskazywała jedynie miejsca gdzie ma być 

prowadzona woda. Kwestia sporna dotycząca kolektora wymagałaby wyjaśnienia ze strony firmy, 

która te czynności wykonywała. Jeśli chodzi o przepust przy młynie w Dąbrowie Biskupiej to jego 

naprawa jest wykonana jedynie w połowicznie a dla nas jest istotny ponieważ woda z asfaltu musi 

mieć ujście i powinna trafić do rowu melioracyjnego. Należy przeprowadzić inwentaryzacje urządzeń, 

które istnieją i zaktualizować posiadane urządzenia. Dobrym rozwiązaniem będzie spotkanie 

przedstawicieli ZDP i ZDW oraz Wójta w celu wypracowania wspólnego stanowiska. 

Wójt gminy – Sądzę, że spotkanie zostanie zorganizowane w celu określenia odpowiedniej formy 

współpracy i rozwiązaniu problemów, z którymi borykamy się już od dłuższego czasu. Wracając do 

problemu koszenia przy drodze należy mieć na uwadze, że mieszkańcom zależy aby te czynności 

wykonywane były regularnie.  
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Pan Andrzej Wojda – Jeśli chodzi o spotkanie to myślę, że jest wskazane aby je zorganizować w celu 

wypracowania wspólnego stanowiska i podjęcia konkretnych działań. Jeśli chodzi o wykaszanie przy 

drogach to ich częstotliwość jest uzależniona od wyniku rozstrzygniętych przetargów. Liczba koszeń 

jest określona w umowie i jest uzależniona od posiadanego budżetu na określone działania.   

Pan Janusz Stopiński – Współpracujemy z kilkoma gminami, które wspomagają nas swoimi działaniami 

w zakresie koszenia. 

Radny Marek Świerkowski – Nasza gmina posiada ograniczone finanse jak również stan osobowy 

naszej brygady jest ograniczony. Czy jest szansa na wykonywanie działań naprawczych w celu 

obniżenia skarp i poboczy? 

Pan Janusz Stopiński – W tym roku nie został jeszcze ogłoszony przetarg na takie działanie. 

Radna Renata Gawrysiak – Odnośnie wycinki drzew rolnicy domagają się usunięcia drzew na odcinku 

między Bąkowem a łukiem w Nowym Dworze ponieważ konary drzew wrastają się w ich pola 

uniemożliwiając im uprawę tej ziemi. 

Pan Janusz Stopiński – Każdy rolnik ma prawo napisać do nas wniosek wraz z numerem telefonu, w 

którym powinien określić dokładnie umiejscowienie drzew. Należy mieć jedynie na uwadze, że jeżeli 

wniosek wpłynie do nas jesienią to i tak zostanie rozpatrzony w momencie kiedy drzewo będzie w 

pełnym ulistnieniu. 

Radny Marek Świerkowski – Jeśli sołectwo zakupiłoby materiał na wykonanie kolejnego odcinka 

chodnika to czy ZDW uczestniczyłby w tym działaniu? 

Pan Janusz Stopiński – Uczestniczyliśmy już w takim działaniu ale w innej formie. Po negocjacjach my 

kupowaliśmy materiał a gmina opłaciła firmę, która wykonała chodnik. Dyrektor podpisuje 

porozumienie na użyczenie pasa drogowego. 

Radna Wiesława Posadzy – Mieszkańcy Bąkowa zgłosili na zebraniu wiejskim problem notorycznego 

zalewania przez wody opadowe spływające z drogi wojewódzkiej przy posesji nr 5. Wysłaliśmy już do 

Państwa pismo w tej sprawie a my jako gmina dokonaliśmy zmiany istniejącego chodnika aby 

umożliwić spadek wody w stronę bloku. Nasze działania nie przyniosły oczekiwanego efektu bo na tym 

odcinku nie ma odwodnienia. 

Pan Janusz Stopiński – Każdy większy deszcz powoduje takie problemy ale na tą chwilę nie mam 

pomysłu na rozwiązanie tego problemu. 

Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu Gminy Dąbrowa Biskupia na 2020 rok.  

Radni otrzymali poprawiony projekt uchwały.  

Następnie Skarbnik Gminy omówiła wszystkie zmiany zarówno po stronie dochodów, jak i wydatków. 

Dyskusja: 

Radny Marek Świerkowski – Z czego wynika zwiększenie o kwotę 60 tyś zł na oświetlenie ulic? 

Pani Anna Kuberska – Wynika to ze zbyt niskiego planu na to zadanie. W zeszłym roku za oświetlenie 

ulic gmina dostała rekompensaty. Teraz tych rekompensat nie ma i płacimy zgodnie z umową co w 

porównaniu z rokiem poprzednim stanowią dużo większe koszty. 

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały. 
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Pani Anna Kuberska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Dąbrowa Biskupia na lata 2020 – 2030. 

Poinformowała, że wprowadzono wszelkie zmiany adekwatnie do zmian w budżecie. 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Pani Patrycja Borkowska – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego 

programu profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych oraz narkomanii na rok 2020. 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Pan Grzegorz Pomianowski – przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia wysokości opłaty za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego w przedszkolu publicznym prowadzonym przez Gminę 

Dąbrowa Biskupia 

Dyskusja: 

Radna Wiesława Posadzy – Czy wprowadzenie odpłatności może spowodować zmniejszenie liczby 

dzieci uczęszczających do przedszkola? 

Pan Grzegorz Pomianowski – Z otrzymanych informacji odpłatność nie będzie miała wpływu i nie 

spowoduje zmniejszenia liczby dzieci w przedszkolu. 

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Pani Paulina Zasada – przedstawiła projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie przystąpienia do 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Dąbrowa 

Biskupia. 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Pani Paulina Zasada - przedstawiła projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 

nieruchomości gruntowej położonej w Radojewicach. 

Radna Agnieszka Wojciechowska – Czy byłaby możliwość przeniesienia boiska na teren znajdujący się 

bliżej świetlicy a działka na której znajduje się boisko mogłaby zostać przekazana do sprzedaży. 

Radna Wiesława Posadzy – Kwestia zamiany musi być podjęta na zebraniu wiejskim i po uzgodnieniu z 

Panem Wójtem. 

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Pani Joanna Roszak – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Dąbrowa Biskupia  

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Pani Joanna Roszak – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia 

szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości z terenu Gminy Dąbrowa Biskupia i zagospodarowania tych odpadów w 

zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Dyskusja: 
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Radny Marek Świerkowski – Jeśli ktoś posiada kompostownik i nie będzie wystawiał odpadów 

biodegradowalnych to wówczas ponosi odpowiedzialność i jest kontrolowany? 

Pani Joanna Roszak – Zadeklarowanie posiadania kompostownika będzie podlegało restrykcyjnej 

kontroli i jeśli ktoś nie będzie spełniał wymogów kompostowania pozostanie zwolniony z 

przysługującej mu ulgi na okres 6 miesięcy. 

Nie było więcej pytań do przedstawionego projektu uchwały. 

Pani Joanna Roszak – przedstawiła projekt w sprawie dokonania wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki takiej opłaty. 

Dyskusja: 

Radna Wiesława Posadzy – Czy w związku z podwyżką stawki zmianie ulegnie częstotliwość wywozu 

odpadów? 

Pani Joanna Roszak – Odpady selektywne odbierane będą raz w miesiącu natomiast zmieszane i biod-

odpady w okresie od kwietnia do października 2 razy w miesiącu w przypadku posesji jednorodzinnych 

i 4 razy w miesiącu w przypadku zabudowy wielorodzinnej. 

Pani Joanna Roszak – przedstawiła projekt w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właścicieli nieruchomości oraz warunków i 

trybu składania deklaracji za pomocą  środków komunikacji elektronicznej 

Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Renata Frontczak przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 3 kwietnia 2020 roku oraz projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji z dnia 1 czerwca 2020 roku. 

Przewodnicząca Rady Gminy – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy 

Rady Gminy Dąbrowa Biskupia i stałych Komisji Rady Gminy Dąbrowa Biskupia. 

Dyskusja: 

Nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały.  

Radna Rady Gminy - Informuje, że w okresie wakacyjnym Komisje Rady Gminy nie będą obradowały.  

Ad. 3. Wolne wnioski: 

Radna Wiesława Posadzy - W związku z wykonywaniem odwodnienia i ponownego położenia 

chodnika we wsi Bąkowo proszę o interwencję w tej sprawie ponieważ wczoraj otrzymałam informację 

od jednego z mieszkańców, że chodnik jest niewłaściwie położony i są ogromne nierówności.  

Radna Renata Gawrysiak - Nawiązując do wcześniejszych już interwencji radnej Cecylii Herrmann 

dotyczących wykoszenia poboczy w Konarach ponieważ nie ma możliwości bezpiecznego wyjazdu na 

drogę główną z podporządkowanej. Przy drodze wojewódzkiej prace zrobione są powierzchownie 

trawa wycięta  niedbale pozostawiając przy znakach nie wycięte odcinki. Chodniki nie są 

odchwaszczone. Kwestia braku wjazdów na działki był poruszany wielokrotnie i dlatego kolejny raz 

apeluje aby się temu przyjrzeć bo niestety osoby wjeżdżające na działki wjeżdżają po chodnikach 

powodując ich uszkodzenia. Kolejna sprawą jest kwestia usuwania gałęzi, które wystają na chodnik z 

opuszczonych posesji.  
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Radny Marek Świerkowski - Czy w momencie wykonania chodnika wykonawcy otrzymali plan z 

wjazdami ponieważ w kilku miejscach nie ma wytyczonych wjazdów. W tej kwestii już kilka razy 

interweniowałem.  

Radna Wiesława Posadzy - Jeśli chodzi o niezamieszkałe posesje to problem ten powinien być 

rozwiązywany z osobami płacącymi podatek od tej posesji czyli spadkobiercami.  

Radny Tomasz Wronecki - W Mleczkowie również stoi budynek niezamieszkały, za który nie jest 

płacony podatek. Jeśli chodzi o zakrzaczenia to najlepszym sposobem jest zrobienie zdjęć i przekazanie 

ich Pani Radnej Powiatowej z prośbą o wykoszenie. Czy zostało poruszone zagadnienie zatrudnienia 

dodatkowych pracowników do referatu „komunalki”? Czy zostało obliczone  jakie to stanowiłoby 

koszty dla gminy? 

Skarbnik Gminy - Zatrudnienie jednego pracownika biorąc pod uwagę najniższą krajową to koszt rzędu 

2680,00zł miesięcznie. Jeśli pracownik będzie posiadał określony staż wówczas do wynagrodzenia 

zostałaby doliczona kwota za wysługę lat.  

Wójt Gminy - W tym roku będziemy chcieli zatrudnić dodatkowego pracownika do referatu 

„komunalki”. Poza tym wspólnie z panią Magdą ustaliliśmy, że z brygady komunalnej zostanie 

wytypowany jeden pracownik, który będzie sprawował opiekę nad innym pracownikami co znacznie 

ułatwi jej pewne działania. 

Radny Tomasz Wronecki - Rozmawialiśmy o maszynie do naprawy dróg bo jak na razie pracownicy 

lepią dziury i czekają na większe auta, które ubiją tą masę, którą umieścili w dziurze. Jeśli chodzi o 

wykaszanie boisk i placów zabaw to zapytam czy jest możliwość samodzielnego wykaszania tych 

obszarów i w związku z tym jaką kwotę wynagrodzenia mogliby za te czynności otrzymać od urzędu? 

Wójt Gminy - Kwestię tych działań rozpatrywałem raczej pod kątem przekazania każdemu sołectwu 

kosiarki a nie zatrudnienia dodatkowych ludzi. 

Radny Janusz Czarniak -  

Radny Marek Świerkowski - Chciałbym skierować swoją prośbę do pracowników „komunalki” aby 

zadbali o teren wokół gminy. Organizując ostatnio dzień dziecka zastaliśmy tren w ogromnym nieładzie 

i do dzisiaj śmieci na przystanku nie zostały uprzątnięte. Proszę aby Pani Magda uczuliła swoich 

pracowników na takie sytuacje. 

Wójt Gminy - Nie będę usprawiedliwiać takich zachowań ale niestety takie sytuacje wiążą się z 

brakiem pracowników w brygadzie „komunalki”.  

Radny Marek Świerkowski - Wracając do tych wjazdów na działki to niestety temat ten został 

wcześniej zaniedbany i teraz pojawiają się takie problemy. 

Radna Wiesława Posadzy - W momencie robienia drogi powinny odbyć się spotkania z mieszkańcami i 

wówczas każdy mógłby zgłosić swój wjazd, który zostałby oznaczony w projekcie. 

Radny Marek Świerkowski - My zgłaszaliśmy wjazdy ustnie a nie papierowo. Poza tym do naprawy jest 

również chodnik przy stacji benzynowej.  

Radna Wiesława Posadzy - Proponuje napisać do ZDW i poczekać za odpowiedzią. 

Radny Marek Świerkowski - W mniemaniu ZDW to my jako gospodarze powinniśmy złożyć deklaracje 

do wykonywania konkretnych działań. 
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Radna Renata Gawrysiak - Chciałabym wyjaśnić również kwestię własności drogi do kościoła ponieważ 

z moich informacji to nie jest droga księdza. 

Radny Marek Świerkowski - Pewne sytuacje wynikają niestety z niedbałości mieszkańców. Jeżeli 

będzie funkcjonować system spychologii to nic nie będzie zrobione. Musimy uczulać ludzi, żeby robili 

coś od siebie. Poza tym nasze interwencje do ZDW są bezskuteczne bo na poprzedniej komisji 

słyszeliśmy tylko stwierdzenia, że nie posiadają środków.  

Radny Tomasz Wronecki - Nie rozwiążemy tematu kiedy ludzie nie mają zaangażowania.  

Radny Marek Świerkowski - Brak gospodarności i poczucia odpowiedzialności samych mieszkańców i 

taki jest efekt. Nasi mieszkańcy nie są zainteresowani sytuacją w gminie nie informują radnych o 

zaistniałych problemach.  

Pani Magda Kryszak - Droga przy kościele jest drogą parafii.  

Radny Marek Świerkowski - Droga  do parkingu jest korzystana przez ludzi jadących do kościoła. Nie 

jest to wygórowany koszt dlatego myślę, że nie będzie problemem uzupełnienie kilku dziur. 

Radny Tomasz Wronecki - W tej sytuacji skoro droga jest parafialna to należy w tej kwestii 

uświadomić księdza i poinformować aby zwrócił się do władz o pomoc w jej naprawieniu. 

Ad.4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku Przewodnicząca Komisji, radna Aneta Ebekozien 

podziękowała wszystkim za przybycie i zamknęła posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, 25 czerwca 2019 r. , godz. 12:00 

 Protokółowała:   Prowadzący posiedzenie 

 Karolina Czaplewska  Aneta Ebekozien 


